
Als psychiater ben je , naast diagnostiek uitvoeren en medicatie voorschriven voortdurend 
psychotherapeutisch bezig. Behandelingen worden in combinatie uitgevoerd wat  juist het grote 
voordeel is van mijn specialisme ( psychiatrie) . Je behandelt vanuit een helicopterview . Een huisarts 
bepaalt of een pat. naar de psychiater verwezen wordt waarbij hij/ zij inschat of eenvoudige therapie 
in eerste instantie volstaat of meer ( medicatie en/ of psychotherapie) noodzakelijk is. 
Psychotherapie weghalen bij alleen de psychiater is verkeerd ( doet geen recht aan de langdurige 
intensieve vooropleiding) , leidt tot langere wachtlijsten en is theoretisch ( niet op de praktijk 
gericht). Het beste voorstel zou zijn om de "titel" psychotherapeut  weg te halen bij  zowel  de 
psychiater als de  klinisch psycholoog .Dat maakt duidelijk dat het een bekwaamheid betreft die 
IMPLICIET is aan ons beider specialistische BIGtitels.


